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Özgürlüğüm 

“Diğerinin” Özgürlüğü 
ile Başlar!

Ali Ersönmez/Eğitimci 
Eğitim Sendikacısı

4’TE

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

29 Mayıs 2016 tarihli yazısıdır.

 Fuarcılık…

2’DE

4’TE
SABAH SABAH 

ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

3’TE

96 mahallenin delege 
seçimi 3 günde bitirilecek

Cehalet ve parasızlık 
topluma zarar veriyor

4’TE

4’TE

Gaziantep’te Domotex Halı Fuarı’nı ilk 
kez geziyorum.

Çok beğendim.
Domotex Hannover’i daha önceleri 

gezmiştim. Hannover, dünyanın en büyük 
fuarını da barındırdığı için, fuarlarla ilgili 
olanların mutlaka yolunun düştüğü önemli 
bir Alman şehridir.

 Gaziantep, bu işi bayağı iyi beceriyor.
Hani, ‘futbol yalnız futbol değildir’ denir 

ya, bence ‘fuarda yalnız fuar değil…’
Almanya’nın en eski şehirlerinden Köln’e 

hemen yarım saat mesafedeki nispeten yeni 
şehriDüsseldorf, sırf bu fuarcılık yüzünden 
kısa zamanda çok kalkındı ve önemli bir 
merkez haline geldi.

Bazı partililer ve hukukçular, böyle 
delege seçiminin parti tüzüğüne 
aykırı olduğunu iddia ettiler.

ANAP mahalle delege 
seçimlerinin parti il binasında 
yapılması kesinleşti. Öğrenildiğine 
göre seçimler 11-12-13 Aralık 
günleri şehirde, 14 Aralık’ta da 
köylerde yapılacak. Bu durumda 
seçimler ANAP genel merkezinin 
bu konuda daha önce gönderdiği 
genelge doğrultusunda parti il 
binasında yapılıyor. 

Yaşam standardının her geçen gün 
düşüp, işsizliğin arttığını, işsizlik 
ve açlığın artmasına paralel olarak 
pek çok sosyal problemin gündeme 
geldiğini belirten DİSK’e bağlı 
Genel İş Sendikası Bölge Başkanı 
Nihat Bencan, “Sosyal yaralara 
neden olan sorunların konuşulması 
gerekirken bir tek sonuçlar 
konuşuluyor. 

"Dünyayı sürekli tarif etmek ve 
tahribatlarını alt alta sıralamanın 
zamanı çoktan geçti. Dünyayı yeniden 
yaratmanın zamanı geldi, geçiyor bile," 
diyor Marx. Hani diyoruz ya geleceğin 
biçimlenmesinde, şimdinin katkı ve 
özverisi oranında yüzleşeceğimiz sonuçlar 
bize hazırlanır. Şimdide ertelenen her 
şey ise "şimdiyi tüketirken" geleceği de 
“karartıya” maruz bırakma olasılığını 
geniş tutmaktadır.

Şehitkamil’deki çiftçiler Umut Yılmaz’dan destek istedi

Fıstık yılı olduğu için iyi 
bir rekolte bekliyoruz

Şehitkamil Ziraat Odası Başkanı 
Cuma Yiğit, “Tüm belediyelerin 
çiftçilere destek olması gerekiyor. 
Birçok ilde Şahinbey Belediyesini 
örnek gösteriyorlar. Şehitkamil 
Belediyesi Başkanı Umut 
Yılmaz’dan 
Şahinbey’de 
yaşayan çiftçilere 
verilen desteğin 
aynısını 
Şehitkamil’deki 
çiftçilere 
verilmesini 
bekliyoruz” 

Ağaçlar coştuAğaçlar coştu

Vatandaş nasıl acı ilacı içiyorsa devletin de üzerine düşen vazifeyi yerine getirmesi gerekiyor

Uluslararası kabul görmüş evrensel 
ekonomik kuralları uygulamalıyız

Zor günlerin bizleri beklediği tespitini yapan Tüketici Hakları Derneği Gaziantep Şube Başkanı 
Bülent Yılmaz, “Ülke olarak uluslararası kabul görmüş evrensel ekonomik kuralları uygulamamız 

gerekiyor. Bunun bedeli ağırdır. En ağır bedeli ise dar gelirli, asgari ücretli ve yoksul kesim öder” dedi. 
En az zorlu 

iki yıl bizi bekliyor
Ülke olarak neden bu duruma 

geldiğimizin sorgulanması gerektiğini 
ifade eden Yılmaz, “Faizler düşük iken 
insanlar istediği ürünü rahat bir şekilde 
alabilirken biz nasıl bugünlere geldik? Bu 
tespiti bir an önce yapmamız gerekiyor. 
Dolayısıyla ekonominin kuralları ne ise 
onu yapmak zorundayız. Eğer kurallara 
bağlı ekonomi politikaları uygulanırsa en 
az iki yıl çok daha zor günler yaşayacağız. 
Uygulanmaz ise bu süre uzayacak” 
şeklinde konuştu. 

Vatandaşın alım 
gücünü yükseltecek 

politikalar hayata geçirilmeli
Vatandaşın alım gücünü yükseltecek 

politikaların hayata geçirilmesi gerektiğini 
sözlerine ekleyen Yılmaz, “Asgari ücret 
veya maaşları artırmak ile vatandaşın alım 
gücünü yükseltemeyiz.” dedi.

Şehitkamil Belediye Başkanı 
Yılmaz, ziyaretlere başladı
31 Mart 2024 Mahalli İdareler Seçimlerinde 

Şehitkamil Belediye Başkanı seçilen Av. Umut 
Yılmaz; Gaziantep Valisi Kemal Çeber, Gaziantep 
Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, Şehitkamil 
Kaymakamı Ömer Hilmi Yamlı ve Şahinbey Belediye 

Başkanı Mehmet Tahmazoğlu’nu 
makamında ziyaret etti. 4’TE

Bayram, otellerin 
yüzünü güldürdü

Kahramanmaraş 
depremleri ile birlikte 
durağan bir döneme 
giren otel ve konaklama 
sektörünün yüzü 9 günlük 
Ramazan Bayramı’nda 
güldü. Bayramın ilaç gibi 
geldiği sektörde doluluk 
oranı yüzde 100’e ulaştı. 4’TE

2024 yılının sektör açısından iyi geçmediğini dolayısıyla bir daralmanın 
yaşandığını belirten Gaziantep Oto Center Dernek Eski Başkanı Doğan 

Aslan, sektörün tekelleşmeye doğru gittiğini söyledi

İkinci el araç sektörü 
tekelleşmeye doğru gidiyor

4’TE

Cuma Yiğit

Bülent Yılmaz
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Aykut Tuzcu’nun 
29 Mayıs 2016

tarihli yazısıdır

Anadolulu dokumacılar…

 Fuarcılık… 

Hani, ‘futbol yalnız futbol 
değildir’ denir ya, bence ‘fuarda 
yalnız fuar değil…’

Almanya’nın en eski 
şehirlerinden Köln’e hemen 
yarım saat mesafedeki nispeten 
yeni şehriDüsseldorf, sırf 
bu fuarcılık yüzünden kısa 
zamanda çok kalkındı ve önemli 
bir merkez haline geldi. Yarın 
bu kentte 4 yılda bir yapılan 
dünyanın en büyük matbaacılık 
fuarı gerçekleştirilecek.

 Domotex Halı Fuarı’nı 8 
binden fazla profesyonel ziyaret 
etmiş. Müthiş bir rakam. Diğer 
ziyaretçiler hariç…

Bunların konaklamalarını, 
yeme-içmelerini, ulaşımlarını, 
alış-verişlerini düşünün; 
kentimize, ülkemize sağladıkları 
yarar müthiş…

Fuara katılımcıların yaptıkları 
harcamalar da önemli.

Bastırdıkları broşür ve 
katalog gibi malzemeler, 
stand yapımı için mimari ve 
yapım harcamalarının hepsi 
ekonomiye can veriyor.

 Gaziantep’in stratejik konumu 
nedeniyle fuarcılık bizim 
için olmazsa olmaz bir sektör 
haline geldi. Sürekli büyüyor ve 
gelişiyor.

Bu çok önemli konuya, 
duyduklarım da var, yeniden 

döneceğim.
Ama bugün fuarcılığın, 

Anteplilerin genlerinde 
olduğunu anlatmak için 
tarihinden bahsetmek 
istiyorum.

 Türkiye’nin ilk fuarı 
1926 senesinde ‘Karadeniz 
Gemisi’nin içinde organize 
edildi. Gemi Avrupa’daki 
önemli limanları ziyaret ederek 
ürünlerimizi ve yeni kurulan 
Cumhuriyetimizitanıttı. 
Gemide kokteyl partiler, 
resepsiyonlar verilerek hem 
protokol, hem de ithalatçı ve 
tüccarlar ağırlandı.

Bu proje Gaziantep 
Milletvekili ve Ticaret Bakanı 
Ali Cenani’nin önerisi ve 
çabalarıyla hayat buldu.

 Karadeniz Gemisi 3 ayda 
12 ülkede 16 şehri ziyaret etti, 
yüzbinlerce ziyaretçiyi ağırladı. 
Proje tam bir başarı öyküydü.

Hemşehrimiz Ali Cenani 
Bey’in bu başarısı maalesef 
1928 yılında dokunulmazlığı 
kaldırılarakYüce Divan’da 
yargılanıp 1 ay hapis ve ağır 
tazminat cezasıyla gölgelendi.

Suça konu ise 1928’de un ve 
zahire fiyatlarının yükselmesini 
önlemek için Ticaret Bakanlığı 
emrine verilen 500 bin liranın 
harcanmasındaki usulsüzlüktü.

Domotex Halı Fuarı’ndaki 
standlar doğrusu birbirinden güzel 
ve görkemliydi.

Benim en çok beğendiğim standın 
ise bir öyküsü var.

Gaziantep’in yetiştirdiği en 
muhterem sanayicilerinden birisi 
olan, doğruluk ve dürüstlük abidesi, 
can dostum merhum Canan 
Özyaşar’ın aynen kendisi gibi iki 
oğlu Fazıl ve Tayfur Özyaşar’ın 
standlarıydı.

Halı firmalarının ismi benim için 
ilginç özellik taşıyor; isim İngilizce, 
Anatolian Weavers, yaniAnadolulu 
Dokumacılar.

 Şimdi Karkamış’ı kazan, 
Karkamış Kazı Başkanı Prof. 
Dr. Nicolo Marchetti, daha 
önce Taşlı Geçit’i kazarken beni 
kazı yerine davet etmiş, benim 
çok heyecan duyacağım bir 
buluntuyugöstermişti.

Yanda resmini köşeme aldığım, 
‘looms/el dokuma tezgahı  
ağırlıkları’nı ilk gördüğümde 
tabii ne olduğunu anlayamadım. 
Nicolo bana, “Bak, bu buluntu 
MÖ 1500’e ait. Demek ki, 3500 
sene önce bu bölgede dokumacılık 
varmış. Yüzlerce ‘loom’ ve ‘yün 
iplik’ bulduk. Burası önemli 
birdokumacılık  merkeziymiş” 

demişti.
Neden yün iplik var da, pamuk 

ipliği yok, dediğimde de, “Pamuk 
daha sonra , M.Ö. 700 yıllarında 
keşfedildi ve kullanıldı” diye 
anlatmıştı.

 Domotex Halı Fuarı’nda standın 
üzerinde, “Anadolulu Dokumacılar” 
yazısını görünce bütün bunları 
hatırladım ve çok duygulandım. 
En az 3500 sene öncesindeki 
dokumacıları sanki karşımda 
görüyor gibi oldum!.. Müthiş bir 
duyguydu.

İnsanlık tarihinin, medeniyetin, 
sanayiciliğin, ticaretin, tarihe ait 
ne varsa herşeyin bu bölgeden 
vücud bulduğunu bilmem tekrar 
söylememe gerek var mı?

 Bir başka konu, beni 
kaygılandırdı.

Merinos’un standını hem 
küçük, hem de sıradan görünce 
dayanamadım sordum:

“Merinos, Türkiye’nin en büyüğü, 
ama standı neden böyle?”

Yanıt ilginç ve dediğim gibi endişe 
vericiydi:

“Biz ziyaretçilerimizi hemen 
yakındaki fabrikamızda 
ağırlıyoruz. Müşterilerimizi 
kendi vasıtalarımızla götürüp halı 
modellerimizi orada sergiliyoruz.”

 Hiç hoş değil!
Müşteri kılığında gelen casus 

tasarımcılar halı modellerini 
çalıyorlar!..

Bu nedenle herkes huzursuz. 
Nitekim, mesela Kaşmir’in 
standı bayağı korunaklıydı. Yani, 
uzaktan resim çekilmemesi için 
yüksek duvarlı, kutu gibi bir 
stand yapmışlar. Belli ki, casus 
tasarımcılardan korunuyorlar.

O zaman insan düşünmeden 
edemiyor, acaba gelecekte, standlar 
küçücük olacak, gelen müşterileri 
herkes kendi vasıtası ile fabrikasına 
götürüp orada modellerini 
gösterecek ve siparişe bağlayacak, 
böyle mi olacak?

Bu işe nasıl çözüm bulunabilir, 
çok zor!

 Evet, bunun dışında halı fuarı 
muhteşemdi. Antep’in yüz akıydı.

İran’ın tehlikeli geldiği söyleniyor. 
Ambargodan çıkan İran’ın yakın 
markaja alınması gerekiyor. Paraları 
bol, halıcılık da ata meslekleri, ciddi 
rakip olmamaları için hiçbir neden 
yok.

  Looms, el dokuma tezgah ağırlığı

Gaziantep’te Domotex Halı Fuarı’nı 
ilk kez geziyorum.

Çok beğendim.
Domotex Hannover’i daha önceleri 

gezmiştim. Hannover, dünyanın en 
büyük fuarını da barındırdığı için, 
fuarlarla ilgili olanların mutlaka 
yolunun düştüğü önemli bir Alman 
şehridir.

Gaziantep, bu işi bayağı iyi beceriyor.

Kırmızı ete, 3 ayda 
yüzde 40 zam geldi

Yılın ilk üç ayında ete gelen zam oranı yüzde 40’a dayandı. Martta 
yüzde 16.2 ile tavuk eti, yüzde 7.9 ile kuzu eti, yüzde 7.8 ile dana eti 
fiyatı en çok artan ürünler oldu.

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği verilerine göre ocak 
ayında 458 TL olan kuzu eti 
fiyatı şubatta 591.48 TL’ye 
çıkarken, mart ayında ise 
638.52 TL’ye yükseldi. Bu 
fiyatlarla ilk üç ayda kuzu 
etine gelen zam oranı yüzde 
39.3 oldu.

Sözcü’de yer alan Sayime 
Başçının haberine göre yılın 
başlangıcı olan ocak ayında 
415 TL olan dana eti yüzde 
24.8 zamlanarak martta 
517 TL’ye çıktı. Mart ayında 
markette fiyatı en fazla artan 

ürünler arasına et de girdi. 
Martta yüzde 16.2 ile tavuk 
eti, yüzde 7.9 ile kuzu eti, 
yüzde 7.8 ile dana eti fiyatı 
en çok artan ürünler oldu.

Ulusal Kırmızı Et Konseyi 
verilerine göre nisan ayının 
ilk haftasında ortalama 
karkas yağsız dana eti fiyatı 
364 TL olurken, kuzu eti 
fiyatı ise 415 TL oldu.

Dana eti bir yılda yüzde 
83.4 zamlanırken, kuzu 
etinde ise zam bir yılda 
yüzde 118’i buldu. Karkas 
fiyatlarındaki bu artışın 

tezgaha yansıması da farklı 
çeşitlerde yüzde 100’e 
dayandı. Ocak ayında bir 
markette kilogram fiyatı 
439 TL olan dana pirzola 
antrikotun fiyatı yüzde 68 
zamla 739 TL’ye çıkmış 
durumda.

Kuzu kuşbaşı fiyatı ise 
güncel olarak 765 TL’ye 
ulaştı.

Dana incik ocak ayında 
359.9 TL’den satılırken, 
nisan itibarıyla yüzde 47 
zamla 529 TL’lik fiyata 
ulaştı. Artıgerçek

Hazine, ilk çeyrekte 570.2 milyar liraya 
ulaşan nakit açığını kapatmak için 
borçlanma yoluna gitti. 570.2 milyar liralık 
açığın, 337.6 milyar lirası net borçlanma ile 
kapatıldı. Hazine; ocak ayında 133.7, şubat 
ayında 143.9, mart ayında ise 59.9 milyar 
liralık net borçlanma gerçekleştirdi.

Sözcü’den Tolga Uğur’un haberine 
göre aylık bazda hem gelirler hem de 
giderlerde düşüş gözlemlenirken bütçenin 
faiz ödemeleri ise martta, şubata kıyasla, 
yaklaşık 9 milyar lira yükselerek 63.3 
milyar lira oldu. İlk 3 aydaki faiz ödemeleri 
yıllık bazda 2.5 kat artarak 225.2 milyar 
liraya yükseldi.

Bütçeden geçen yılın aynı döneminde 
88.3 milyar liralık faiz ödemesi yapılmıştı. 
Bütçenin nakit dengesi mart ayında 

166.7 milyar lira, yılın ilk çeyreğinde ise 
570.2 milyar lira açık verdi. Ocak-mart 
döneminde faiz dışı dengede de 345.5 
milyar liralık açık kaydedildi. Bütçede 
büyüyen deliği kapatmak için Hazine, 
borçlanma yoluna gitti.

Hazine’nin net borçlanması geçen yıla 
kıyasla yüzde 39.6 (95.9 milyar lira) arttı. 
570.2 milyar liralık nakit açığının yüzde 
59.2’si net borçlanma ile kapatıldı.

Hazine, ilk çeyrekte 270 milyar liralık net 
iç borçlanma gerçekleştirirken, yapılan 
net dış borçlanmanın büyüklüğü ise 67.5 
milyar lira olarak kayıtlara geçti.

Aylık bazda bakıldığında Hazine; ocak 
ayında 133.7, şubat ayında 143.9, mart 
ayında ise 59.9 milyar liralık net borçlanma 
gerçekleştirdi.

İç borçlanmada ocak ayı, dış borçlanmada 
ise şubat ayı ön plana çıktı. İlk çeyrekte 
Hazine 497.3 milyar liralık brüt iç 
borçlanma gerçekleştirirken 227.2 milyar 
liralık borcun ödemesini yapıldı.

Hazine ve Maliye Bakanlığı, bu yıl 
yaklaşık 2.1 trilyon liralık iç borçlanma 
gerçekleştirmeyi planlıyor. 2024 yılı dış 
borçlanma büyüklüğünün ise 357 milyar 
lira olması bekleniyor.

Toplam borçlanmanın ise 2 trilyon 494 
milyar liraya ulaşması öngörülüyor. Ayrıca 
Hazine’nin bu yıl 2.2 trilyon liralık borcun 
geri ödemesini yapması bekleniyor.

Bakanlığın tahminlerine göre 2024’te 1.5 
trilyonluk liralık iç borç servisi, 648 milyar 
liralık dış borç servisi gerçekleştirilecek. 
Artıgerçek

Hazine, Ocak-mart döneminde 337 milyar borçlandı

Hazine Ocak-mart 
döneminde 337.6 milyar 
lira borçlandı. Hazine’nin 
borçlanması, geçen yılın aynı 
ayına kıyasla yüzde 39.6 arttı.

İşsizlik oranı erkeklerde yüzde 
7,3 iken kadınlarda yüzde 11,3 
olarak tahmin edildi

Mevsim etkisinden arındırılmış 
istihdam oranı yüzde 49,3 oldu

İstihdam edilenlerin sayısı 
2024 yılı Şubat ayında bir önceki 
aya göre 147 bin kişi artarak 32 

milyon 423 bin kişi, istihdam 
oranı ise 0,2 puan artarak %49,3 
oldu. Bu oran erkeklerde %66,5 
iken kadınlarda %32,5 olarak 
gerçekleşti.

Mevsim etkisinden arındırılmış 
işgücüne katılma oranı yüzde 54,0 
olarak gerçekleşti

İşgücü 2024 yılı Şubat ayında bir 
önceki aya göre 38 bin kişi artarak 
35 milyon 501 bin kişi, işgücüne 
katılma oranı ise aynı seviyede 
kalarak %54,0 olarak gerçekleşti. 
İşgücüne katılma oranı erkeklerde 
%71,7 iken kadınlarda %36,6 
oldu.

İşsizlik şubatta yüzde 8,7 oldu
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ANAP mahalle delege seçimlerinin 
parti il binasında yapılması kesinleşti. 
Öğrenildiğine göre seçimler 11-12-13 
Aralık günleri şehirde, 14 Aralık’ta 
da köylerde yapılacak. Bu durumda 
seçimler ANAP genel merkezinin bu 
konuda daha önce gönderdiği genelge 
doğrultusunda parti il binasında 
yapılıyor. Ancak gerek partinin bazı 
yöneticileri ile ön planda görünenler, 
gerekse bazı hukukçular böyle bir 
seçimin sağlıklı olmayıp parti tüzüğü 
ile hukuk kurallarına uymadığını 
söylüyorlar. Delegelerin adları ise çok 
gizli tutuluyor.

Bazı partililer delegelerin Yusuf 
Dağdelen, Mehmet Büyüknacar 
ve Ahmet Şahin tarafından 

belirlendiğini, adların bu kişilerin 
yanında bulunduğunu, delege 
seçimlerinde bu kişilerin önemli rol 
oynadıklarını iddia ediyorlar.

Bir partili “İleriden beri yapılan 
çekişmeler partiye nihayet zarar 
verilmiş bulunuyor. Çünkü yapılacak 
bu delege seçimleri uygun biçimde 
değildir. Seçimlerin mahallelerde 
yapılması gereklidir. Oysa parti 
binasında yapılıyor. İş, oldu bittiye 
getiriliyor. Partimiz için iyi değildir. 
96 mahallenin seçim işi 3 güne 
sığdırılmış. Günde aşağı yukarı 30 
mahalle seçim içinde bulunuyor. 
İşin ne kadar hafife alındığı, 
maksatlarının ne olduğu ortada” 
dedi.

ANAP delege seçimleri parti binasında yapılacak

96 mahallenin delege 96 mahallenin delege 
seçimi 3 günde bitirilecekseçimi 3 günde bitirilecek

Bazı partililer ve hukukçular, böyle delege seçiminin parti tüzüğüne aykırı olduğunu iddia ettiler.

Çekle ödemelerin düzenlenmesi ve 
çek hamillerinin korunması hakkındaki 
kanun tasarısı bakanlar kurulunca 
kabul edilerek millet meclisine sevki 
kararlaştırıldı. Adalet Bakanlığınca 
hazırlanan yasa tasarısına göre 
10 bin liraya kadar olan çeklerin 
ödenmesi sırasında karşılıklarının 
olup olmadığı aranmayacak. Bankalar 
Maliye Bakanlığının belirleyeceği 
esaslara göre çek karnesi bastırırken 
bu karneleri verdikleri müşterilerinin 
açık kimliklerini de Merkez Bankası’na 
bildirecekler.

Yasa tasarısına göre bankalar çekle 
işleyecek hesap açarken ve çek karnesi 
verirken gereken bütün titizliği 
gösterecekler. Bankalar çek karnelerinin 
her yaprağına çek ve işleyen hesabın 
bulunduğu şubenin adını, keşidecinin 
hesap numarası ile ad ve adresini 
yazacaklar. Müfettişlerinin açık 

kimliklerini ayrıca Merkez Bankası’na 
bildirecekler.

Çekle işleyen hesabın bulunduğu 
banka şubesi kendisine ibraz edildiği 
anda karşılığı bulunan çeki ödeyecek. 
Karşılığının kısmen bulunması halinde 
ise bu miktar ödenecek. Çek karşılıksız 
çıkarsa ödememe nedenleri çekin üzerine 
yazılarak hamiline geri verilecek.

Bankalar verdikleri çeklerin karşılığı 
bulunmayan keşideci veya vekil ile 
temsilcisinden ellerindeki çek karnelerini 
geri vermelerini isteyecekler. Keşideci 
çek karnesi vermediği takdirde bir yıl 
süreyle çek kullanamayacak, ayrıca 1-5 
yıl arasında hapis cezasına çarptırılacak.

Bankalar, merkez bankasından yapılan 
duyurulara rağmen çek kullanma yasağı 
olan kişilere verdiği veya geri verilmesini 
istemediği çek karnelerinin her yaprağı 
için üzerinde yazılı miktarları karşılığı 
olsun veya olmasın yükümlü kılıyor.

Bir ahlaksızlığa çare bulundu

Karşılıksız çek verenlere
5 yıla kadar hapis cezası

Karşılıksız çek bir hafta içinde yüzde 10 fazlasıyla ödenirse cezası kalkacak. 
Çeklerden bankalarda sorumlu olacak, önüne gelene çek karnesi dağıtılmayacak.

Gaziantep’e gönderilen 100 milyon liralık 
senetler 2 saat içinde satılıp bitti

İstanbul Boğaz Köprüsü gelir ortaklığı senedi 
büyük rağbet görerek şehrimiz İş Bankasından 
adeta kapışılarak bir saat içinde satılıp bitti.

Edinilen bilgiye göre İş Bankası Genel 
Müdürlüğü Gaziantep ve çevre illeri için 40 
milyon liralık bir senet tahsisi yaptı.

40 milyonun 22 buçuk milyon liralığı, 
Gaziantep, 7 milyon liralığı Kahramanmaraş, 

4 milyon liralığı Adıyaman ve 6 buçuk milyon 
liralığı da Şanlıurfa olarak belirlenmişti.

Senetler Gaziantep İş Bankası Merkez 
Şubede bir saat içinde satılıp bitti. Aynı 
gün öteki illerin şubelerinden de senetlerin 
tamamen satıldığı öğrenildi.

Senetlerin bu şekilde rağbet gördüğünü 
tespit eden İş Bankası Gaziantep Şube Müdürü 
Ekrem Önemli, Genel Müdürlüğü telefonla 
arayarak Gaziantep için acele ek bir tahsis 

yapılmasını istedi.
Genel müdürlük de müdürün bu ısrarlı 

girişimi karşısında yeniden 60 milyon 
liralık ek bir tahsis yaptı ve Müdür Ekrem 
Önemli’ye bildirdi. Önemli, Ankara’ya hemen 
bir memurunu gönderdi ve uçakla senetleri 
getirtti. 

Banka müdüründen öğrenildiğine göre ek 
tahsis Türkiye genelinde yalnız Kayseri ile 
Gaziantep’e yapıldı.

Köprü 
senetleri 
şehrimizde 
de büyük 
rağbet gördü

Son günlerde şehrimizde 
kokmuş ve kaçak kesilmiş 
et satanların arttığı 
görülüyor. Belediye zabıta 
ekipleri ve veteriner 
müdürlüğü elemanları 
tarafından yapılan 
kontrollerde sık sık kaçak 
ve kokmuş et satanlar 
yakalanıyor.

Dün yapılan 
denetlemeler sırasında 
bir kasapta 12 gövde 
kokmuş et, ihracat 
artığı kombinalardan 
çıkarılırken yakalandı.

Ele geçirilen 12 gövde 
kokmuş et imha edildi. 
Kokmuş et satmak isteyen 
kasap hakkında yasal 
işlem yapılmaya başlandı.

Satılmak üzere 
bulunan ihracat 
artığı kokmuş 
et yakalandı

Yazılı ve görsel basınla 
yaşamın gerçeği farklı

“Televizyonları izlediğimde 
ve gazeteleri okuduğumda 
ekonominin iyiye gittiğini, 
insanların refah içinde olduğunu 
vurgulayan resimler çiziliyor. 
Oysa halkın yaşam standardı 
her geçen gün düşüyor” diyen 
Bencan, “İktidarın ve ülkenin 
en önemli ikinci sorunu olan 
işsizliğin önlenmesi gerekirken 
Devlet İstatistik Enstitüsünün 
rakamları bile ciddiye alınmıyor. 
Sanki AKP, işsizliği ve ekonomik 
sorunları çözmüş gibi bir hava 
yaratıyor. Oysa işsizliğin ve 
yoksulluğun arttığı asla bizim 
kendi söylemlerimiz değil, 
DİE’nin rakamlardır. Bir taraftan 
ekonominin düze çıktığı söylemleri 
yayılmaya çalışılıyor, diğer taraftan 
DİE, işsizliğin arttığını somut 
rakamlarla ortaya koyuyor. Bu ne 
perhiz ne lahana turşusu?” diye 
konuştu.

Başarı sadece kağıt 
üzerinde olmamalı

AKP’nin AB uyum yasaları 
sürecindeki çalışmaları ve gelinen 
sonucun ülke için bir sihirli 
değnekmiş gibi gösterildiğini, oysa 
kağıt üzerindeki çalışmalardan 
memnunluk duyulmasıyla 
yetinilmeyip halkın AB 
standardında yaşaması için zemin 
hazırlanması gerektiğini belirten 
Bencan, “AB’ye girme isteği ve 
bu konuda yapılan çalışma isteği 
olumlu. Ancak AB’ye girmenin 
bedeli ülkede yaşanan ekonomik 
krizlerin özverisi çalışandan 
bekleniyor. Biz bu tür bir politikaya 
baştan beri karşı çıkıyoruz. Çünkü 
bu ülkede yaklaşık 20 milyon 
çalışan insan var. Bunların hemen 
hepsi değil AB standardında 
yaşamak, neredeyse üçüncü 
dünya ülkeleri düzeyinde yaşıyor. 
Siz AB’ye geleceğinizi iddia 
ediyorsunuz. Ancak 20 milyon 
çalışanım içinde bulunduğu 
sorunu yok sayıyorsunuz. Bu ne 
biçim bir samimiyet? dedi.

Sanal göstergelerle 
hareket edemeyiz

Enflasyonun düşmesinin de 
kağıt üzerinde gerçekleştiğini 
belirten Bencan, “Enflasyonu 
mutfak enflasyonu olarak 
değerlendirdiğiniz zaman 
hükümetin açıklamış olduğu 
genel anlamdaki enflasyonun 
üzerinde bir rakam çıkıyor. 
Çünkü bizi yakından ilgilendiren 
bölümü de burasıdır. Biz sanal 
alemde yaşamadığımız için sanal 
göstergelerle hareket edemeyiz. 
Biz de hükümetten, belediyeden, 
işverenden ekonomik iyileşme 
varsa geride kalan ekonomik 
istikrarsızlık ve geçmişteki 
kayıplarımızın karşılamasını 
talep ediyoruz. Artık ekonomi 
düzenlenmişse bizim yaptığımız 
özverilerin ve son 5 yıllık 
kayıplarımızın karşılanması 
talebinde bulunacağız” dedi. 
Bencan, Genel İş’e bağlı işçilerin 
ücretleri belirlenirken ülke, iş yeri 
ve işçi koşullarının göz önünde 
bulundurulacağını ve ayağı 
yere basan rakamlarla hareket 
edileceğini sözlerine ekledi.

Cehalet ve parasızlık Cehalet ve parasızlık 
topluma zarar veriyortopluma zarar veriyor
Yaşam standardının her geçen gün düşüp, işsizliğin arttığını, işsizlik ve açlığın artmasına 

paralel olarak pek çok sosyal problemin gündeme geldiğini belirten DİSK’e bağlı Genel İş 
Sendikası Bölge Başkanı Nihat Bencan, “Sosyal yaralara neden olan sorunların konuşulması 
gerekirken bir tek sonuçlar konuşuluyor. İşsizliğe paralel olarak yaşam standardı her geçen 
gün düşüyor ve bu düşüş paralelinde sosyal dejenerasyonu getiriyor” dedi.

Bilgin, okul ve derslik açığının 
kapatılması için devlet olanakları 
yanında hayırseverlerin katkısına 
ihtiyaç duyulduğunu, bu amaçla 
başlattıkları “Okulunu yap adını 
yaşat” kampanyasına hayırseverlerin 
büyük ilgi gösterdiğini bildirdi.

Okul ve derslik sayısını arttırmak 
için başlattıkları kampanya 
çerçevesinde 19 hayırseverle protokol 
imzaladıklarını ifade eden Bilgin, bu 
protokollerin 17 okul, 355 derslik, 

bir güzel sanatlar lisesi ve bir öğrenci 
yemekhanesi yapımını öngördüğünü 
bildirdi.

Bilgin, Milli Eğitim Bakanlığı’ndan 
gönderilen ve İl Özel İdare 
Müdürlüğü bütçesinden ayrılan 
ödeneklerle 320 yeni derslik, 8 
ilköğretim okulunda kalorifer 
tesisatı, 2 köy ilköğretim okuluna 
lojman ve bir ilköğretim okuluna da 
öğrenci yemekhanesi yaptırıldığını 
kaydetti.

“Hayırseverlerin 
desteği sevindirici”

Vali Lütfullah Bilgin, “Okulunu yap adını yaşat” kampanyasına 
hayırseverlerin verdiği desteğin kendilerini sevindirdiğini belirtti.

100 bin metrekare 
kaldırım yapıldı

Özkarslı, gazetecilere belediyenin 
gerçekleştirdiği yatırımları gezdirdi, 
belediyenin hizmetlerine ilişkin 
bilgiler verdi.

Kentsel altyapı yatırımlarına 
öncelik vererek Şehitkamil’i modern 
bir ilçe yapmayı amaçladıklarını 
söyleyen Özkarslı, 6 aylık sürede 24 
mahallede toplam 100 bin metrekare 
dolayında kaldırım yaptıklarını 
belirtti.

105 kilometre asfalt yapıldı
3 mahallede başlattıkları 

sosyal tesis ve uzay çatılı 

pazar yeri inşaatlarının devam 
ettiğini ifade eden Özkarslı, 
şöyle konuştu: “Ulaşım sorunu 
yaşanan mahallelerde yol ve 
asfalt çalışmasına öncelik verdik. 
Özellikle Karataş, SSK Hastanesi 
maddelerinin birbirine bağlandığı 
Rasaf yolunu 35 metrelik bulvara 
dönüştürdük. 6 ayda toplam 105 km 
asfaltlama çalışması yaptık. Altyapı 
ve hizmet amaçlı yatırımlarımıza 7 
trilyon lira harcadık. Bu ayın sonuna 
kadar bu yatırımımızı 2 trilyon 
liralık daha yatırım ekleyeceğiz. 
Yani yatırım harcamamız 9 trilyona 
ulaşacak”

Şehitkamil Belediye Başkanı Metin Özkarslı hizmetlerini anlattı

7 trilyonluk yatırım yapıldı
Şehitkamil Belediye Başkanı Metin Özkarslı 6 ayda 7 trilyon lira 

harcayarak önemli yatırımlar ve hizmetler yaptıklarını söyledi.
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"Dünyayı sürekli tarif etmek ve 
tahribatlarını alt alta sıralamanın zamanı 
çoktan geçti. Dünyayı yeniden yaratmanın 
zamanı geldi, geçiyor bile," diyor Marx. 
Hani diyoruz ya geleceğin biçimlenmesinde, 
şimdinin katkı ve özverisi oranında 
yüzleşeceğimiz sonuçlar bize hazırlanır. 
Şimdide ertelenen her şey ise "şimdiyi 
tüketirken" geleceği de “karartıya” maruz 
bırakma olasılığını geniş tutmaktadır.

Bugün edinilen kimi başarıların, haz 
ve umut veren sonuçların kökenleri 
çok önceden en sert zeminlere dikte 
edilmişti bile. Bundandır ki yüzlerce yılda 
duraksamayan sabır, umut ve kararlılıkla 
yanlış ile doğru ayırt edilebilmiştir. 
Duyarlılık, ilgi, tepki, fikir ve pratiklerimiz 
bugünün dünyası ile sınırlı kalamaz. 
Yarınları da evrenselleştirmek, geleceğe 
özgün birikimleri taşımak, öteki zamana 
dair de pozitif ve yapıcı duygudaşlığı canlı 
tutmakla mükellefiz.

“Edindiğimiz disiplinler, hisler, düşünceler, 
anonim kurgu ve sürekli maruz kaldığımız 
toplumsal kodlar birbiriyle etkileşim ve 
iletişim halindedirler.” Birbirlerini köreltir ya 
da beslerler, onun için diğerini berikinden 
ayırtmak pek olası olmuyor. Darbeleniyorsa 
insanın bir yanı, mutlaka öbür taraflarına da 
derin izler kazınıyordur. 

Hayata ilk koşuşumuzla birlikte yazgımızı 
karşının insafına, merhametine veya 
tasarrufuna havale etme tarihi ile karşılaşırız. 
Ve bu tarihin iradesine teslim olmamız için 
kurumlar/ kurumsallaşmış hiyerarşi büyük 
performansları hep sergiler. Yıllar ilerledikçe 
baypas edilen yazgıyı, yine de “yazgıya 
egemenlik kuranların” değiştireceğine 
ikna olunarak büyük yanılgıya(suça) 
ortak oluyoruz. Yıllarca insanların özgün 
varoluşları ile dünyanın bir yerinde kabul 
görme girişimleri ve de ömürlerini bu 
doğrultuda tüketmeleri ne büyük acı değil 
mi?

Gün geldi ki bize bizle ilgisi olmayanı 
dayattılar, dünyada ki yerimizi yadırgamayı 
öğrettiler, dışsallaştırıcı nevrozlarla 
şartlandırıldık, kendini kendinin tutsağı 
yapacak kişilik oluşumuna imtiyazlar 
tanındı; doğal varlıklara, insani ve yaşamsal 
öze güvensizlik ve değersizlik duygusu 
duymamızı öğrettiler. Sartre'ın deyimiyle, 
"insanları yaşamlarından utandırdılar." 

Öteki olmayı, her an topluluktan 
men edilme korkusu ile “sallantılı 
ve belirsizlik metaforuna” insanlığı 
mahkûm ettiler. Kültür, kimlik, benlik, 
birikim, duygu, umut ve varoluşumuz 
kesintisizce hırpalanarak ve de linçlenerek 
sömürüye maruz kalıyor. Sömürünün 
sadece ekonomik olmadığı akıldan 
çıkarılmamalıdır. ALME CESAIRE, 
sömürgecilik üzerine yaptığı konuşmasında 
bu durumun reel nosyonunu şöyle 
belirtir: "İçlerine ustalıkla korku, 
aşağılık kompleksi, ürperiş, boyun eğiş, 
umutsuzluk, uşaklık aşılanmış milyonlarca 
insandan söz ediyorum," diyor. Çoğunluğu 
teşkil eden bu insanların “bedenlerine ve 
zihinlerine şekiller monte edilerek” belli bir 
sınıfı ayrıcalıklı kılmanın ideolojisi idealize 
ediliyor.

Yıllarca farklı ırkların, farklı İnanç farklı 
cins ve farklı kültürlerin birbiri kadar 
zeki ve eşdeğer gelişime sahip olduğu; 
birinin diğerinin altı ya ada üstü olmadığı 
kanıtlanmaya çalışılıyor. En bilinmedik 
bir coğrafyadaki bilinç, bir diğeri kadar 
üretkenlik katabiliyor; doğal hayranlıklar 
ve sevgiler üretebiliyor; dünyanın normatif 
işleyişi ve de zenginliklerini açık hale 
getirebiliyor.

Bu düşünceleri kanıtlamaya ve 
yaşamımızı delikli eleğe çeviren çarka karşı 
ve de "Siyah Derilerin Beyaz Maskelerini" 
düşürmekte kararlı olan Franz Fanon, 
geleceğin biçimlenmesine katkı sunacak 
başlıkları şöyle sıralar: “Yeni bir insancılığa 
doğru... İnsanların birbirini anlaması…
Renktaşlarımız...

Sana inanıyorum İnsan...Irk ön yargısı...
Anlamak ve sevmek...”İşte bu değerlerde 
kolektifleşmek ve bu başlıkların 
dominantlığında hayatı planlamak barışa, 
özgürlüğe, adalete olan özlemi seyreltebilir. 
Savaşları durdurabilir, öfke ve şiddete karşın 
sevgi ve öz dayanışmayı canlandırabilir.

“Dört bir yanda onlarca yüzlerce 
sayfa akın ediyor üstüme kendini bana 
dayatmaya çalışıyorlar. Oysa tek bir satır 
yeterli olurdu,” diyor Fanon.

Bir satır, doğruları, hakikatleri cesurca 
barındıran bir satır; başkaca bir çözümün, 
dünyanın gözünü oymadan, dünyanın 
yeniden yapılanabileceğini gösteren bir satır 
bize yeterdi...

Dünyanın çalınmasına, renklerin 
aşağılanmasına, ruhların örselenmesine 
ve hayatın birilerinin aleyhine birilerinin 
lehine acımasızca tasalanmasına hüzünle, 
içe kapanmayla veya karamsarlıkla yanıt 
olunmuyor. 

Birlikte kanatlarını açma ve bu uçuşlara 
hazırlanma zamanı. Herkesin özgürlüğü 
benim özgürlüğüm, benim özgürlüğüm 
diğerinin özgürlüğü ile başlar…

Yararlanılan kaynak ve alıntılamalar:
Siyah Deri Beyaz maskeler (Frantz Fanon)
Türklük Sözleşmesi (Barış Ünlü)

Yağışların yüzleri güldürdüğünü ve 
hububatın yanı sıra fıstık ve zeytin 
gibi dikili ağaçlara faydası olduğunu 
dile getiren Yiğit, “Bugüne kadar ki 
yağışların hububatlarımıza, mera 
alanlarımıza, zeytin ve fıstık gibi dikili 
ağaçlarımıza çok faydası oldu. Zaten 
bu sene fıstık yılı olduğu için iyi bir 
rekolte bekliyoruz. Fıstık Gaziantep 
başta olmak üzere çevre illerdeki 
çiftçilerin en büyük gelir kaynakları 
arasında yer alıyor” ifadelerini 
kullandı.

Yerel seçimde seçilen belediye 
başkanlarını tebrik eden Yiğit, “Tüm 
belediyelerin çiftçilere destek olması 
gerekiyor. Birçok ilde Şahinbey 

Belediyesini örnek gösteriyorlar. 
Şehitkamil Belediyesi Başkanı Umut 
Yılmaz’dan Şahinbey’de yaşayan 
çiftçilere verilen desteğin aynısını 
Şehitkamil’de ki çiftçilere verilmesini 
bekliyoruz” vurgusu yaptı. 

Bu bölgede fıstık çuvala 
girmeden fıstığım var denilmez

Rekolte tahmini etmenin zor 
olduğunu dile getiren Yiğit, “Bu 
bölgede fıstık çuvala girmeden 
fıstığım var denilmez. İnşallah 
bu seneki fıstık rekoltesi yüzleri 
güldürecek. Malum fıstıkta bir var yılı 
bir de yok yılı var. Yani fıstık ağaçları 
bir sene ürün verir, bir sonraki sene 
ürün vermez. Bu sorunu da ortadan 

kaldırmak için suyu tarıma geçilmeli. 
Sulu tarıma geçildiğinde fıstıkta “Var 
yılı yok yılı” ortadan kalmış olacak” 
şeklinde konuştu.

Fıstığa bir taban fiyat belirlenmeli
Bakımların zamanında yapılmasının 

önemli olduğunu dile getiren Yiğit, 
“Ağaçların bakımının zamanında 
yapılması, gübrelemenin ve 
ilaçlamanın zamanında atılması 
verim açısından çok önem arz ediyor. 
Çiftçi bir yıl boyunca A’dan Z’ye tüm 
bakımları yapıyor, ancak  ürünü para 
etmiyor. Yani üretici kazanamıyor, 
aracılar kazanıyor. Üreticiyi korumak 
için Toprak Mahsulleri Ofisi’nin 
devreye girmesi lazım. Fıstığa bir 

taban fiyat belirlenmeli. Hiç kimse 
bu fiyatın altında alım yapamamalı” 
açıklamasını yaptı.

Birliğe sahip çıkamadık 
siyaset işin içine girdi

Güneydoğu Birlik gibi birliklerin 
kurulması gerektiğini sözlerine 
ekleyen Başkan Yiğit, “Güneydoğu 
Birlik kurulabilir, ama bunu 
belediyelerin ya da Tarım ve Orman 
Bakanlığı’nın desteklemesi gerekiyor. 
Güneydoğu Birlik olduğu dönemde 
fıstığın bir taban fiyatı vardı, tüccar 
bu fiyatın altında ürünü alamıyordu. 
Ancak birliğe sahip çıkamadık ve 
siyaset işin içine girdi” dedi. Haber 
Merkezi

Fıstık yılı olduğu için iyi 
bir rekolte bekliyoruz

Yılmaz, “Asgari ücretliye 
verdiğimiz para ile daha çok 
ürün alabilmesini sağladığımız 
gün bu sorun çözülecek. Daha 
önce asgari ücretliler faiz oranları 
düşük iken kredi ile ev veya araç 
alabiliyorlardı. Ancak günümüzde 
yüksek faiz oranları ile asgari 
ücretlinin araba alması hayal oldu” 
tespitini yaptı.

Kaynaklar doğrul kullanılmalı
kesinlikle israftan kaçınılmalı

Devletin kaynaklarının 
doğru kullanması gerektiğini 
sözlerine ekleyen Yılmaz, 
“Devlet israftan kaçınacak, 

gelir-giderini dengeleyecek, 
bütçe açığı olmadan ekonomisi 
yönetecek. Acil olmayan 
yatırımlar durdurulmalı. Devlet 
kamu da gereksiz israf ve 
harcamayı kısarsa zorunlu süreç 
daha da kısa sürer ve aydınlık 
yarınlara ulaşırız. Bugüne kadar 
olduğu gibi han vurup harman 
savurursak, şatafatlı, banyolu, 
jakuzili makam odaları yapılırsa 
yaz-kış klimalar bir şekilde 
makam araçları bekletilirse bize 
enflasyon, yoksulluk ve yokluk 
olarak geri döner” ifadelerini 
kullandı.

Devletin de üzerine 
düşen vazifeyi 

yerine getirmesi gerekiyor
Zor günlerin geçeceğini kaydeden 

Yılmaz, “Vatandaş nasıl acı ilacı 
içiyorsa devletin de üzerine 
düşen vazifeyi yerine getirmesi 
gerekiyor. Örneğin; milletvekilleri, 
“Ülkemizin geldiği bu koşullarda 
maaşlarımızda yüzde 30 indirim 
yapacağız” desinler. Bu sembolik 
anlamda çok önemli ve bu davranış 
tüm bürokrasi ve vatandaşa sirayet 
edecek. O yüzden milletvekillerini 
böyle bir davranışa davet ediyoruz” 
çağrısında bulundu. Haber Merkezi

Uluslararası kabul görmüş evrensel 
ekonomik kuralları uygulamalıyızVali Çeber, Gaziantep Büyükşehir Belediye 

Başkanı Şahin, Şehitkamil Kaymakamı Yamlı 
ile Şahinbey Belediye Başkanı Tahmazoğlu, 
Şehitkamil Belediye Başkanı Avukat Umut 
Yılmaz’a ‘hayırlı olsun’ temennisinde bulunarak 
görevinde başarı diledi. Başkan Umut Yılmaz da 
Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin ile Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet 
Tahmazoğlu’na, ‘hayırlı olsun’ temennisinde 
bulunarak başarı diledi.

Ziyaretlerde, Gaziantep ve Şehitkamil’de 
daha etkin çalışma yürütülmesine ilişkin çeşitli 
konular değerlendirildi, istişareler yapıldı.

Ziyaretlere; Cumhuriyet Halk Partisi 
Gaziantep İl Başkanı Reis Reisoğlu, Cumhuriyet 
Halk Partisi Şehitkamil İlçe Başkanı Hurşit 
Yıldırım ve Şehitkamil Belediye Meclis Üyeleri 
de eşlik etti. Haber Merkezi

Şehitkamil Belediye 
Başkanı Yılmaz 

ziyaretlere başladı

Gaziantep Turizm ve Otelciler 
Tarihi Konak İşletmecileri Derneği 
Başkanı Ahmet Yılmaz, Gaziantep’in 
2024 yılında turizmde patlama 
yapacağını belirtti. Ramazan 
Bayramı’nın otel ve konaklama 
sektörü açısından çok iyi geçtiğini 
kaydeden Yılmaz, “9 günlük bayram 
sektörümüze adeta ilaç gibi geldi. 
Otellerimiz yüzde 100 doluluk 
oranına ulaştı. Dolayısıyla bu yılın 
turizm açısından iyi geçeceğini 
düşünüyoruz” dedi.

Geçen yıl, deprem korkusuyla 
şehrimize çok fazla turist gelmedi
Otel ve konaklama sektörünün 

uzun zamandan beri durağan bir 
dönem geçirdiğini sözlerine ekleyen 
Yılmaz, “6 Şubat 2023 tarihinde 
gerçekleşen Kahramanmaraş 
depremleri dolayısıyla turizm 

dolayısıyla da otel ve konaklama 
sektörü büyük yara aldı. Geçen 
yıl deprem korkusu nedeniyle 
şehrimize çok fazla yerli ve yabancı 
turist gelmemişti. Ancak bu sene 
ki Ramazan Bayramı yüzlerimizi 
güldürdü” ifadelerini kullandı.

Ne yazık ki yüksek 
enflasyon altında eziliyoruz

Girdi maliyetlerinin 
yüksekliğinden dert yanan 
Başkan Yılmaz, “Ne yazık ki girdi 
maliyetlerinin yükselmesinin önüne 
geçemiyoruz. Pandemi ile başlayan 
yüksek enflasyon hız kesmeden 
yükselmeye devam ediyor. A’dan 
Z’ye tükettiğimiz her şey enflasyona 
bağlı olarak artıyor. Dolayısıyla otel 
ve konaklama sektörü olarak yüksek 
enflasyon karşısında eziliyoruz. 
O yüzden bir an önce gerekli 

tedbirlerin alınması ve enflasyonun 
durdurulması gerekiyor” 
açıklamasını yaptı.

Konaklama vergisi sektörü
zor durumda bırakıyor

Başkan Yılmaz, konaklama 
vergisinin sektörü zor durumda 
bıraktığını kaydederken, “Küçük 
otellerin gelir düzeyi az olduğundan 
sadece kendi çarkını döndürebilecek 
kadar kazanıyor. Dolayısıyla 
yatak kapasitesi 50 ve altında 
olan işletmelere yönelik ağır olan 
şartların hafifleştirilmesi gerekiyor. 
Çünkü elektrik, doğalgaz, personel 
ve diğer giderlerimiz artıyor. Sigorta 
primlerinin yüksekliği belimizi 
büküyor. Bunun yanı sıra kiralar 
yükseldi. O yüzden ülkemizin bel 
kemiği olan otel ve konaklama 
sektörünün desteklenmesi elzem” 

diye konuştu. 
Otellerin doluluk oranı 

umutlarımızı yeniden yeşertti
Bu yıl yerli-yabancı turist sayısında 

artış yaşanacağını sözlerine ekleyen 
Gaziantep Turizm ve Otelciler Tarihi 
Konak İşletmecileri Derneği Başkanı 
Ahmet Yılmaz, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: “Pandemi ve sonrasında 
Kahramanmaraş depremleri ise 
kent turizmi sıkıntılar yaşadı. Ancak 
bayramda ki otellerin doluluk 
oranı geleceğe dair umutlarımızı 
yeniden yeşertti. Birçok medeniyete 
ev sahipliği yapmış, Baharat Yolu 
üzerinde bulunan kültür turlarının 
merkezi haline gelen Gaziantep’in 
2024 yılında hem yerli hem de 
yabancı turist bakımından patlama 
yapacağını düşünüyoruz.” Haber 
Merkezi

Bayram, otellerin yüzünü güldürdü

Araç fiyatlarında yüzde 20-25 
oranında bir düşüş yaşandığını 
ifade eden Aslan, “Araç fiyatlarımız 
düşmesine karşın satışlarımız 
durgun. İnsanlar da para olursa araç 
alır ama para olmaz ise araç fiyatları 
ne kadar düşerse düşsün nasıl 
alacak? Ekonomistler bile bu yılın 
sıkıntılı geçeceğini, piyasaların 2025 
yılının ikinci çeyreğinden sonra 
düzeleceğini söylüyorlar. Genel 
seçimlerden sonra piyasaların 
düzeleceği söylendi, fakat bu 
zamana kadar hiçbir düzelme 
görmedik” şeklinde konuştu. 

Kredilerin yüksek 
olmasının yanı sıra kayıt 

dışı çalışanlar sektöre 
büyük darbe vuruyor

“Kepenk kapatan olduğu gibi 
piyasayı bilmeden açanda var” 
diyen Aslan, “Her şey zamlandı, 
ek vergiler geliyor, bu işin sonu 
nereye gidecek bekleyip göreceğiz. 
Kredilerin yüksek olmasının 
yanı sıra kayıt dışı çalışanlar 
sektöre büyük darbe vuruyor. 
Bu insanlar vur-kaç yapıyor. 
Piyasalar iyi olduğunda araç alım 
satımı yapıyor, parasını cebine 
koyuyor, yoluna devam ediyor. 
Vergi, kira ödemiyorlar, istihdam 
sağlamıyorlar. Aldığımız mesleki 
yeterlilik belgesi de uygulanmıyor 
ve hiçbir faydası da olmadı. Tam 
tersi esnafımıza bir mesuliyet 
getirdi” ifadelerini kullandı.

İnsanların alım gücü 
olmadığından satış yok

Mesleki yeterlilik belgesi 
olmayanların araç alım satımı 
yapamaması gerektiğini 
sözlerine ekleyen Aslan, “Bizim 
sektörümüzde her şey söylentiden 
ibaret, uygulama falan görmedik. 
Bayiler, sıfır araçlara zam 
yapıyor. Duyduğumuz kadarıyla 
her ay yüzde 3-5 fiyatları 
yükseltiyorlarmış. Ama ikinci el 
araçlarda fiyatlarda bir yükselme 
olmadığı gibi herhangi bir 
hareketlilik de yok. Kısacası satış 
yok. Çünkü insanların alım gücü 
yok” tespitinde bulundu.

Yeni açılan galeri 
sitelerinin çoğunun 

dolacağını düşünmüyoruz
İkinci el araç sektörünün 

tekelleşmeye doğru gittiğini o 
nedenle küçük galericilerin ayakta 
durmasının zorlaşacağını sözlerine 
ekleyen Gaziantep Oto Center 
Dernek Eski Başkanı Doğan 
Aslan, konuşmasını şöyle devam 
ettirdi: “Mevcut galericiler kendi 
giderlerini karşılayamazken yeni 
galericilerin açılmasının sektöre ne 
gibi faydası olacak? Kentte ki galeri 
sitelerinin sayısını unuttuk. İnsanlar 
araç alım-satımını kolay bir işmiş 
gibi görüyor. Ama öyle göründüğü 
gibi kolay değil. Yeni açılan galeri 
sitelerinin çoğunun da dolacağını 
düşünmüyoruz.” Haber Merkezi 

İkinci el araç sektörü 
tekelleşmeye doğru gidiyor

T.C. Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
Devlet Hava Meydanları İşletmesi 
(DHMİ) Genel Müdürlüğü, 
Gaziantep Havalimanı’nın 2024 yılı 
Mart ayına ait hava yolu uçak, yolcu 
ve yük istatistiklerini açıkladı.

Buna göre; Gaziantep 
Havalimanı’nda mart ayında, iç hat 
yolcu trafiği 167.778, dış hat yolcu 
trafiği 18.933 oldu. Böylece martta 
toplam 186.711 yolcuya hizmet 
verildi.

Mart ayında Gaziantep 

Havalimanı’na iniş-kalkış yapan 
uçak trafiği iç hatlarda 1.582, dış 
hatlarda 144 olmak üzere toplamda 
1.726’ya ulaştı.

Yük (kargo+posta+bagaj) trafiği 
ise mart ayında toplamda 1.568 ton 
oldu.

3 aylık (ocak-mart) dönemde ise 
Gaziantep Havalimanı’nda yolcu 
trafiği 630.463, uçak trafiği 5.026, 
yük trafiği (kargo+posta+bagaj) ise 
5.675 ton olarak gerçekleşti.Haber 
Merkezi

Gaziantep Havalimanından 
186 bin 711 yolcu hizmet aldı

Bayram boyunca devam eden 
yağışlı havanın ardından parklarda 
bahar adeta bahar şenliği 
yaşanıyor.

100. Yıl Kültür Parkı ve Kavaklık 
Parkı’nda, bayram boyunca 

yağmurlar nedeniyle suya 
doyan ağaçlar, adeta çiçek şöleni 
yaşatıyor. Rengarenk çiçekleri 
ve mis gibi kokuları ile parkları 
şenlendiren ağaçlar, baharı 
müjdeliyor.

Ağaçlar coştu


